
MOTIE  2

Voorstel: Strategische Agenda Foodvalley

Onderwerp: visie ontwikkelen behoud grond en stikstof ruimte voor de landbouw

De raad van de gemeente Barneveld in vergadering bijeen d.d. 7 oktober 2020

De Raad, gehoord de beraadslaging,

Constaterende,

-Dat de regio Foodvalley grote ambities heeft op het gebied van natuurontwikkeling, woningbouw,           
 bedrijvigheid, energie en recreatie;
-Deze ambities meestal ten koste gaan van landbouwgrond;
-Het realiseren van deze ambities vaak ruimte (-grond en stikstof-) vraagt, die maar beperkt aanwezig 
is. De landbouw heeft  ruimte maar er wordt niet gesproken hoe de Foodvalley er voor gaat zorgen dat 
de landbouw voldoende ruimte over houdt om zich door te ontwikkelen;
-Dat de Regio Foodvalley bezig is met een regionale ruimtelijke verkenning waarin dit 
ruimtevraagstuk ook een grote rol speelt.

Overwegende dat:

- de duurzame landbouw zich steeds meer ontwikkelt naar grondgebonden en natuur-inclusieve 
landbouw;
- de landbouw innovatief moet zijn en dit  ruimte vraagt om zich te kunnen ontwikkelen;
- het belangrijk is dat de agrarische bestemming op de grond blijft ook als deze voor natuur of energie 
gebruikt wordt;
- voor een goed verdienmodel beschikbaarheid van ruimte belangrijk is;
- we een visie missen op het verdelen van de ruimte in de Strategische Agenda;
- de SA uitgaat van 500 boerenbedrijven binnen Foodvalley (-dat is weinig-).

verzoekt het college:

* Zich ervoor in te spannen dat de duurzame ontwikkeling van de landbouw, met bijbehorende 
ruimtebehoefte, bij het verdelen van de beperkte ruimte goed wordt meegewogen in de Regionale 
Ruimtelijke Verkenning Foodvalley en daarmee ook in de Verstedelingsstrategieën van Arnhem-
Nijmegen-Foodvalley en van de regio Amersfoort.
* Deze motie  (als bijlage bij het besluit tot vaststelling van de Strategische Agenda) onder de 
aandacht te brengen en te blijven brengen van alle betrokkenen bij de uitvoering van deze Agenda.

Toelichting:

Wij missen een visie op hoe alle gestelde doelen ruimtelijk ingevuld worden. Wanneer wij het aan de 
markt overlaten, delft de primaire sector het onderspit terwijl in de Strategische Agenda juist het 
belang van deze sector benadrukt wordt. Als wij van  kringlooplandbouw een succes willen maken en 
ons mooie landschap belangrijk vinden, moeten we hier goed over nadenken.
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